
Num. 133 Octubre 98 

L'ESO segons els roquerois 
1) Coneix la nova reforma escolar ESO? Per quin motiu? 
2) Sap per quin motiu es va introduir? 
3) Sap quines son les diferències entre l'antic i el nou model? 
4) Pensa que era necessària la reforma? 
5) Pensa que la reforma ha millorat en algún aspeóte I 'antic sistema educatiu? 
6) Globalment, quina opinio en té? 

Santiago Blasco Montse Canet Sr. Sánchez 

1) Sí que la conec perqué els 
meus fills hi van. 

2) Teòr icament perqué els 
alumnes sortissin més préparais. 

3) Principalment en qué els nois 
s'estaven a la primària fins als 14 
anys i ara fins als 16; això implica que 
molts nois es troben dos anys 
estudiant sense motivació. 

4) No ho crec, perqué ara el 
professorat de l'ESO és d'institut, 
de manera que no tenen l'experiéncia 
de tractar amb nois tan joves. 

5) No crec que s'hagi millorat el 
sistema perqué encara és un 
experiment. 

6) Pot ser que a llarg termini 
pugui ser profites. 

1) Si, a través deis mitjans de 
comunicació. 

2) Crec que el govern volia millorar 
d'alguna manera el sistema educatiu. 

3) Entre altres coses, abans 
l'ensenyament obligatori era fins a Sé 
(14 anys) i ara ho és fins eis 16 anys, 
fent dos cursos de batxiilerat. 

4) No ho sé. 
5) Crec que no s'ha millorat, pot-

ser per la falta de base en les 
institucions necessàries per efectuar 
una reforma. 

6) No opino perqué al no tenir-hi 
filis no tino experiéncia. 
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1) Sí que la conec a través deis 
mitjans de comunicació i perconeguts 
que hi tenen filis. 

2) Per reformar l'antic sistema; 
l'EGB. 

3) No, perqué peí fet de no tenir-hi 
filis no les conec. 

4) No ho sé. 
5) Jo crec que no. 
6) La percepció que en tinc és que, 

quan acaben l'ESO, eis nois surten 
menys preparats per poder accedir a 
la Universität, comparat amb 
l'ensenyament que vaig rebre jo. 

Francese Argent 
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